
IłAI}A G}.AINY
\Ąr }*-ał]<or,r'ie

nowiat konecki
vuoj' śvuiętokrzyskie

v^.I?T)l- nnn.l i 'ltltEZJtI r I\I\\Ir1iVV.&o 7 o Ł U Ł J

PRoToKoŁ NR Xunafs
z nadzvlyczajnej sesji Rady Gminy w Fałkowie,
która odbyła się w dniu 31 sĘcznia2a25 roku

w sali konferencyjnej llrzędu Gminy w Fałkowie.

AJ *l.ł lr1u Prrl i.

Sesję o godzinie 9.I7 otworzył i w całości prowadził Przewodniczący
Rady Gminy Piotr Gonęrka. Na wstępie powitał radnych i na podstawie lisĘ
obecności st.'^''ierdziŁ, Że na sten rady l5 obecnych wsz5'scy Sq obecni więc .|est
quorum do podejmowania prawomocnych decyĄi.

Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokofu.
Następnie prowadzący powitał uczestników sesji w następujących osobach:

Il.l^.!f. 4.]*i.'' trą}|',.{'r' Lr^**.l,^ V ^^i^^--^^.- .flojIa Umlny .riiiii.uw r*l.UiiĘ'K8 froliiCCZiiC$o'
- Z-cę wÓjta Gminy Y:rzysztofaBajora,
. Radcę prawnego Zygmunta Ptaka'
- Skarbnik Gminy Annę Wajnberger'
- Sekretarza Gminy Barbarę Badelsk4,
- Radnego Powiatowego Jarosława Staciwę

i wszystkich oglądającychtransmisję on - line.

T:^+^ ^L^^-^x^: -Lisffi iJDcUnUsCi radnych siano.wi załęcznik nr 2 do niniejszego protokołu'

Zawiadamił, zę głosowania odbyrvać się będą przęz Systęm do obsługi
posiedzeń i poprosił o zalogowanie się do systemu informatycznęgo.

a ,{ -1,+ tra\r Pll] ł.

Następnie Prowadzący zapytał o propozycje Zmian do przesłanego
wcześniej porządku obrad. Nie było propozycji zmian, wobec powyższego
jsdnogłoŚnie prz5,jęto parz4dek sesji, ktÓry brznri :

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad
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2024 r.
4. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwĄ w sprawie zmian
Wieloletniej Prognoąv F inansowej Gmin1' Fałków na |ata 2025.fa28.
5. Rozpatrzenie projektu oraz pod.jęcie uchr.vały \ry spra'lrie zrgiut \xJ

Budzecie Gminy Fałków na2a25 rok.
6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwĄ w sprawie ustalenia procedury
przyjmowania zgłoszeit zewnętrznych araz podejmowanie działań
następczychptzez radę gminy w Fałkowie.
7. Rozpatrzenie projettu i podjęcie uchwaĘ .ń. Spia.liiie upo.'vainienia do
przyj mowania zgłos zen zewnętrzny ch, dokonywania ich wstępnej weryfikacj i
aruzudzielania informacji na temat procedury zgłoszen zewnęxznych.
8. Wolnę wnioski i informacje.
9. Zakanczenie obred XII sesji Rady Gminy.

Ad pkt 3.

W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy zwrócilsię o zgtaszanie
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roku.
Do protokołu nie zgtoszono zadnych uwag i został on przyjęĘ jednogłośnie
w głosowaniu jawnym imiennym (15 ,,Zd,'}.

AA ^I,+ Arr.tr prrr .r.

w tym punkcie Prowadzący oddał głos Skarbnik Gminy Annie
Wajnbergęr. która omówiła projekĘv uchwał w sprawię zmian w Wieloletniej
Prognozie Finansolvej na la1.e2a25 - 2a28 i Budżecie Gminy na 2025 rgk.
Proponowane zmiany Są w postaci przesunięć po stronię dochodÓw
i wydatków pomięd zy działami i r ozdziałam i klasyfi kacj i budzetowej .

Nie było pytafi do proj ektu, Wiceprzewodni cząca o dczytała treść.

D^'l^ 11 ^i^-, ..' ^t.^^.^ś^: t tr *^Ja.'^l. '.' łJnci<afiA '\rmiiiji 11 uuuciiusui ir rAUiIjiCfi W gIOSOWanIU JarViiym iiniCnni'iir
jednogłoŚnie 15 głosami o,Zil,, podjęła [Ichwałę Nr XII/72na25 w sprarvie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków na lata f025-
2a28. lctóra stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokofu.
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Do kolejnego projektu uchwĄ, doĘczącego zmian w Budżecie Gminy
na rok bieiącyl nię wniesiono zadnych uwag' Przewodniczący rady Gminy Piotr
Gonerka zapaznał radnych z jego treŚcią.

Rada Gminy w obecności 15 radnych w głosowaniu jawnym
imiennym jednogłośnie 15 głosami ,,Zil,, podjęła Uchwałę Nr XII/73l20f5
w sprawie zmian w Budżecie Gminy Fałków na 2B25 roko która stanowi
załącznik nr 4 do protokotu.

aJ-t.+4.Ćrrr IJIrL w.

W tym punkcie Prowadzący udzielił głos Sekretarz Gminy Barbarzę
Badelskiej, która przedstawiła projekt następnej uchwĄ .Proponowany projekt
uchrvaty ustala procedurę przyirnorvania ZEł,łszeń zewnętrznych, czyli
infbrmacji o naruszeniu prawa w dziedzinach na|eiących do zakręsu działania
organów jednostek satnorz4du terytorialnego, które mogQ pochodzić od każdej
osoby firycznej. osoba ta uzyskała je w kontekŚcie zwiqzanym zpracq i która
działa w uzasadnionym przekonaniu, Że informacja ta jest prawdziwa
.1'v inoinencie zgłaszenia i stanowi infbrmację o naruSzeniu pra.wa.
Uchwała j ednocze Śn i e okręś l a spo sób po dej m ow ania działań następ czy ch.
Nie było pytafi do projektu, Wiceprzewodnicząca Maryla Domańska odcz1,.tała
jego treść.
Rada Gminy w obecności 15 radnigch w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłoŚnie 15 głosami ,,Zil,, podjęła Uchwałę Nr XII/74l2af5 w sprawie
ustalenia procedury przyjmowania zg|oszeń zewnętrznych araz,
podejmowania działań następczych przez Radę Gminy w Fałkowie.
Uchwała stanowi załączniknr 5 do protokołu.
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W tym punkcie ponownie głos zabrała Sekretarz Gminy Barbara
Badelska, która powiedziała, ie projekt kolejnej uchwały jest aktem
rvykonawczyrn do uchwaĘ podjętej t}'/ poprzedninn punkcie. Nie było pytań do
projektu, Prowadzący ZapCIznał radnych z jego treści4.

Rada Gminy w obecnoŚci 15 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłoŚnie 15 głosami ,,Zil,, podjęła Uchwałę Nr XIIi75l202.5 w sprawie
upalvażnienia do przyjmorvania zgłoszeń zewnętrzitych, dokan3-'vania ieh
wstępnej weryfikacji oraz udzielania informacji na temat procedury
zgłoszeń zewnętrznych .

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokofu.
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w tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka
poinformował' Żę da kilku radnych wpĘnęły niepokojace informacj e, ie na
terenie naszei gminv nerłrien inwęstor zamierza w.rhltdować hlldvnek tuczarnib"""J
dla trzody chlewnej. Poprosił zastępcę wójta KrzysztofaBajora o sprecyzowanie
tej wiadomośc\. ZabieraJąc głos zastępca wójta potwierdztł, Żę 28 stycznia
wptynął wniosek do tut. Urzędu w sprawie budynku tlczarni do 1996 sztuk w
miejscowoŚci Dobry Widok. Inwestor wystąpił równieŹ do Starostwa
Powiaiowcgo \,'v' l(ońskich o por"volcnic na wi'kopanic studni do 5c meirow i ie
inwestycje mogą być ze sobą powiązanę, Z.ca wójta poinformował, zę na
zajęcte stanowiskawtej sprawie mamy 14 dni.
Radna Maryla Domańska zapytała kto jest tvm inwestorem, z-ca odpowiędział,
ze intwestorem jest mieszkaniec naszej gminy. Na pytanie radnego Łukasza
Maciejczyka czy ma doświadczęnię W tej rolniczej działa|ności, z-ca
odpowiedzlał, Że nie ma.
Przęwodniczący Rady Gminy zabierając głos Wraził swój sprzeciw twierdząc,
ie to nic dobręgo dla naszego społeczeństwa nie przyniesie, a nawet taka
in.wcsry-cj?l zC.v1.z$\ędu na skutki ubocznc pro'wadzcnia takicj działalności mozc
zablokować rozwój naszej gminy.
Radna Maryla Domańska równiez v,,yraziła swój sprzeciw ,,śmierdz4cefnu
interesowi'' i poprosiła radnych, soĘsów o pomoc i wspólne działanie w tej
ęnrarxri e

Na py,tanie radnego Jarosława Kaczmarka o domniemane połączenie tych
dwóch inwestycji t. budowy tuczami i budowy studni odpowiedziat mecenas
Zygmunt Ptak, który powiedział, Że wszelkię tego typu wątpliwości rozwiewa
opracowanie raportu o oddziaŁywanie inwestycji na środowisko. Studnia jest
wskazana .w takim raporcie, wniosek zbiega się więc są powiązania -w Ę.ch
dwóch sprawach. JeŻe|i sĘszymy wśrÓd mieszkańców głosy sprzeciwu takiej
inwestycji to wyrazeniem opinii w takiej sytuacji powinno nast4pić w formię
zębrania podpisów. Naleąv zając stanowisko po rozpaznariu zdania
mieszkańcórł'.
Przewodniczący Rady Gminy podkreślit, ze obowiqzkiem radnych jest zapoznać
mieszkań ców z planami inwestora.
Radna Wiolęta Jaborowska zaproponowała, ieby powiadomić równiez s4siedni4
gminę jakę jest Słupia Konecka o planowanej inwestycji.

Kończąc temat Pro.wadzęcy stanon'czo podkreśiił, ze musimi' poinfbrmo.waĆ
mięszkańców o domnięmanej chlewni by zajęli stanowisko w te.j sprawie.
Zaprosił wsrystkich radnych na coroczne spotkanie noworoczne
samorządowców Powiatu Koneckiego, które odbędzie się w dniu 7 lutego
bieiącego roku w budynku technikum w Końskich.
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W związku zę zrea|izawaniem przyjętego porz4dku Przewodniczący
Rady Gminy Piotr Gonerka podziękował wszystkim za udział i o godzinie 9.55
zamknąŁ obrady XlI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakoilczono.

Protokółowała: y-.---\
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